

Dear Grade 12 Parents

We're using [SignUp.com](https://signup.com) to organize the seating for the grad parent/student dinner and dance at the Westin Bayshore June 11th 5:30-10:30pm.

- The tables are rounds of 10.
- One person can sign up everyone at one table but please ensure the full name of each person at the table is included.
- Graduates must sit with their guests for dinner.
- You must have already purchased your tickets online before you can sign up.
- The table numbers on the sign up do not correspond to the table numbers at the event. You will need to check in during the reception to get your table number.
- Comments can be included in the sign up if needed.

Here's how it works in 3 easy steps:

- 1) **Click this link:** <https://signup.com/go/ZUEsndV>
- 2) Review the options listed and choose the spot(s) you like.
- 3) Sign up with the first and last name of the graduate and the first and last name of each guest at your table! It's Easy - you will NOT need to register, include your email or your phone number an account or keep a password on [SignUp.com](https://signup.com).

Note: [SignUp.com](https://signup.com) does not share your email address with anyone. If you prefer not to use your email address, please contact me and I can sign you up manually.

Janna Werry
janna7@telus.net

我们正在使用 SignUp.com 为 6 月 11 日下午 5:30-10:30 在 Westin Bayshore 举行的毕业生家长/学生晚宴舞会安排座位。

- 桌子是 10 人的圆桌；
- 注册人可以把同组出席的人都注册在一张桌子上，但请确保用每个人的全名完成注册；
- 毕业生必须与他们的客人坐在一起共进晚餐。
- 您必须先在线购买了门票后才能进行座位注册。
- 报名表上的桌号与晚宴当天实际的桌号不相同，届时请在接待处登记以获取入座的桌号。
- 如果需要，可以在注册中留言。

以下是操作的 3 个简单的步骤：

1) **点击此链接:** <https://signup.com/go/ZUEsndV>

2) 查看列出的选项并选择您喜欢的位置。

3) 用毕业生的姓名以及餐桌上每位客人的姓名注册! 这很容易 - 您无需在 SignUp.com 上注册、提供您的电子邮件或电话号码或保留密码。

注意: SignUp.com 不会与任何人共享您的电子邮件地址。如果您不想使用您的电子邮件地址, 请与我联系, 我可以手动为您注册。

Janna Werry
janna7@telus.net

Just a reminder that grad events ticket sales deadlines are fast approaching. Please see below:

June 11 – Grad/Parent Dinner Dance at the Westin Bayshore – grads and their family/teachers/admin staff attending – **Ticket Deadline May 27th**. Grads and/or parents will be able to select whose table they will want to sit with. The graduates will sign themselves and all their guests up on the same table. They are tables of 10. Details to follow later this week on sign up. **To reserve your Dinner Dance Tickets. Please go to [School Cash Online](#)**

June 3 – Commencement Ceremony at the Chan Centre - grads and their family/teachers/admin staff attending – **When the venue is sold out – Round 2 starts May 12th at noon** [The Chan Centre Box Office](#)

For details on how to purchase the tickets please click on the link below.

<https://www.lordbyngpac.com/grad-fundraising>

善意提醒各位家长, 我们预定在 6 月份举行的三个不同的十二年级毕业班的活动的售票截止日期即将到来。

6 月 11 日——在 Westin Bayshore 举行的毕业生/家长晚宴暨舞会——毕业生及其家人/教师/教职员工等出席——门票截止日期 **5 月 27 日**。毕业生和来宾将能够自行组合同桌而坐。毕业生可以注册与朋友和家人同坐一桌。每张圆桌可容纳 10 人。本周晚些时候将有有关座位注册的详细指引。 [School Cash Online](#)

6 月 3 日 – UBC Chan Center 毕业典礼 - 毕业生和他们的家人/老师/教职员工等参加 - 当第一轮入场门票售罄时 - 第二轮将于 5 月 12 日中午开始 [The Chan Centre Box Office](#)

有关如何购买门票的详细信息, 请单击下面的链接。

<https://www.lordbyngpac.com/grad-fundraising>